
大连化物所因公出访事前公示表

出访人团组成员基本信息：

姓名 部门 职务

庄巍 1107组 研究员

出访国家或地区 美国 顺访国家或地区 无

出访任务  时间分辨振动光谱会议

出国预算 28000元

经费来源 课题组   28000元                  

□研究所                     

□国外资助单位                                  

□其他资助单位                                 

开始日期 2015年 6月 20日 结束日期 2015年 6月 27日

往返路线 大连-麦迪逊-大连

主要日程安排：    1. 2015年 6月 20日启程；

2. 2015年 6月 21-26日参会；        

3. 2015年 6月 27日回国。

邀请单位介绍：TRVS的历史可以追溯到 1982年在美国普莱西德湖举

行了第一次会议，从 1985年第二次会议后，TRVS一直定期每两年举

行一次，会议地点设在美国、欧洲和日本等。

本次会议分别设有大会报告、邀请报告、口头报告和海报展示，其主

题包括：



液体，固体，界面和纳米结构材料动力学；

化学、振动与氢键动力学；

分子生物物理学与光学生物学中的时间分辨光谱；

能量转换与储能过程中的质子、电子转移研究；

多维振动光谱进展：红外，拉曼与太赫兹；

新型红外与太赫兹激光器及光谱仪；

单分子振动光谱；

理论与计算光谱。

下附：邀请信



 
 

 
March 25, 2015  
 
Wei Zhuang 
Dalian Institute of Chemical Physics 
Chinese Academy of Sciences 
457 Zhongshan Road 
116023 Dalian 
P.R.China 
 
Dear Wei: 
 
On behalf of the 2015 TRVS organizers, I would like to invite you to participate in this year’s conference. 
The 2015 meeting will take place in Madison, Wisconsin, June 21-26, 2015 at the University of Wisconsin 
– Madison. 
 
The organizers of TRVS 2015 welcome all interested scientists to join us for discussion of their latest 
results and ideas. The schedule will feature a variety of oral sessions, posters, and vendors, as well as 
opportunities to socialize on the shores of Lake Mendota. Please join us for an exciting program that will 
reflect the rapid expansion and growing impact of our field.  
 
We have received your registration 79848881, which was confirmed to you via e-mail.  
 
 
For the latest conference information, visit the Web site at http://www.union.wisc.edu/trvs2015/.  
 
 
Sincerely,  

 
Brittney Geenen 
Wisconsin Union Conference Services 
Conference Manager 
1308 W. Dayton Street 
Madison, WI 53715 
trvs@union.wisc.edu 
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